綠「惜」消費獎賞 - 條款及細則

- 1. 由 2023 年 11 月 1 日至 12 月 31 日,顧客凡於東薈城名店倉指定餐飲商戶購買外賣訂單時自備容器,即可享指定即時折扣優惠。CLUB CG 會員可在 TAIKOO+流動應用程式中掃描指定餐飲商戶二維碼進行「綠色任務」,連續三次自備容器購買外賣即可換領 HK\$100 指定餐飲電子現金券。
- 2. 每人每日只可於同一間餐飲商戶進行任務乙次。
- 3. 電子現金券只適用於指定餐飲商戶之東薈城名店倉店舖,並受條款及細則約束。
- 4. 電子現金券數量有限,先到先得,換完即止。
- 5. 所有已換領的電子現金券不設退換,亦不可兌換為現金、其他禮物或服務。
- 6. 非 CLUB CG 會員或準會員如欲參與「綠色任務」,必須憑指定電子消費金額登記成為 CLUB CG 會員。顧客需下載 TAIKOO+流動程式,並於東薈城名店倉指定商戶以電子貨幣單一消費滿港幣 2,000 元或以上,先登記成為 CLUB CG 會員。消費將於成功上傳後 7 個工作天內被審批。消費被成功批核後,會員會籍將於 24 小時內升級,並將獲得相應積分。
- 7. 已享指定即時折扣優惠的活動單據,亦可用作登記 CLUB CG 積分。積分於會員登記收據後 7 個工作天內存入會員帳戶。受 CLUB CG 會員計劃條款及細則約束。
- 8. 顧客自攜的可重用餐盒/杯需保持潔淨、乾身及沒有異味,餐飲商戶有權拒絕接受不符合以上條件的容器。
- 9. 顧客須按訂單內容攜帶適合的可重用餐盒/杯,以便餐飲商戶妥善包裝食物或飲品;如攜帶之容器不適用於外賣訂單的食品或飲品,餐飲商戶有權拒絕接受該容器。
- 10. 餐飲商戶不提供清洗及食物加熱服務。
- 11. 本條款及細則之中、英文版如有任何差別,一概以英文版為準。
- 12. 如有任何爭議,太古地產管理有限公司將保留最終決定權。

"Green Up" Rewards Terms & Conditions:

- 1. From 1 November to 31 December 2023, customers who bring their own containers when purchasing takeaway orders at designated F&B outlets at Citygate Outlets can enjoy designated instant discounts. CLUB CG members can scan the QR codes of designated F&B outlets in the TAIKOO+ mobile app to complete a "Green Mission" and redeem HK\$100 e-voucher of designated F&B tenants upon bringing their own containers while purchasing takeaway for 3 times.
- 2. Each CLUB CG member is eligible to complete the mission at the same designated F&B outlet once per day only.
- 3. E-vouchers are only applicable at stores of designated F&B outlets at Citygate Outlets and are subject to the terms and conditions.
- 4. E-vouchers are available on first-come-first-served basis while stocks last.
- 5. All redeemed e-vouchers are non-refundable and cannot be exchanged for cash, other gifts or services.
- 6. Non-CLUB CG members or CLUB CG pre-members who attempt to participate in this promotion are required to register as CLUB CG members. Customers can become members of the programme by downloading the TAIKOO+ mobile app and upon single spending of HK\$2,000 or above by electronic payment at designated tenants in Citygate Outlets. All spending will be processed in 7 working days upon

successful upload, and the relevant membership upgrade will occur within 24 hours of verification and the corresponding points will be rewarded.

- 7. Activity receipts with designated discount can also be used to register for CLUB CG points. Points will be credited to the member's account within 7 working days from the date of receipt of registration. Subject to the terms and conditions of the CLUB CG membership programme.
- 8. Reusable containers/mugs brought by customers must be clean, dry and odourless. F&B outlets have the right to reject unhygienic containers.
- 9. Customers are required to bring appropriate reusable containers/cups according to their respective orders for proper packaging by the F&B outlets. F&B outlets have the right to reject inapplicable containers for the ordered food and beverage.
- 10. Cleaning and food reheating services are not provided.
- 11. If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.
- 12. In case of dispute, the decision of Swire Properties Management Limited shall be final.